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Zápisnica 

zo zasadnutia Volebného zhromaždenia pre voľbu kandidáta/kandidátky na funkciu 

dekana/dekanky Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty 

 

 Číslo: VR_6459-2023 

TU_81-2023 
 

 

Dátum a miesto konania: 26. októbra 2023 o 10:00  

Miestnosť Collegium novum 

Trnavská univerzita v Trnave  

Právnická fakulta 

Kollárova ul. č. 10, 918 43 Trnava 

 

Program zvolaného zasadnutia:  

1) Otvorenie 

2) Voľba kandidáta/kandidátky na funkciu dekana/dekanky PF TU 

3) Záver zasadnutia 

 

Ad. 1) Otvorenie  

Zasadnutie otvorila prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD., predsedníčka 

Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„senát“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „AS PF TU“), privítala prítomných členov 

a členky Volebného zhromaždenia pre voľbu kandidáta/kandidátky na funkciu dekana/dekanky 

Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty na funkčné obdobie 01. 11. 2023 – 31. 10. 

2027 (ďalej aj len ako „VZ“ alebo „volebné zhromaždenie“ v príslušnom gramatickom tvare), 

dekanku, prodekanky, tajomníčku, členky a členov akademickej obce Trnavskej univerzity v 

Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako „fakulta“ v príslušnom gramatickom tvare alebo 
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„PF TU“), ako aj ďalších hostí a zamestnancov fakulty a Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

aj len ako „TU“ alebo „univerzita“ v príslušnom gramatickom tvare).  

Predsedajúca skonštatovala uznášaniaschopnosť volebného zhromaždenia. 

Prítomných je všetkých 20 členiek a členov VZ. Podľa čl. 32 ods. 25 Štatútu TU je volebné 

zhromaždenie uznášaniaschopné, ak sú prítomné najmenej dve tretiny všetkých jeho členov.  

Predsedajúca oboznámila prítomných s programom zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke a požiadala o predloženie návrhov na jeho prípadné doplnenie, alebo zmeny. 

Keďže žiadne návrhy na doplnenie alebo zmeny programu predložené neboli, predsedajúca dala 

hlasovať o programe zasadnutia.  

 

Výsledky hlasovania:  

Počet prítomných členiek a členov VZ: 20 

Za: 20 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo jednomyseľne schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. VZ 2/2023 

„VZ schvaľuje program zasadnutia dňa 26. októbra 2023.“ 

 

Predsedajúca navrhla za overovateľku zápisnice doc. JUDr. Evu Szabovú, PhD., ktorá 

s nomináciou vyslovila súhlas a následne dala o tomto návrhu hlasovať.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov VZ: 20 

Za: 19 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 1 hlas 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. VZ 3/2023 

„VZ ustanovuje za overovateľku zápisnice zo zasadnutia VZ  

dňa 26. októbra 2023 doc. JUDr. Evu Szabovú, PhD.“ 
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Ad. 2) Voľba kandidáta/kandidátky na funkciu dekana/dekanky PF TU 

Predsedajúca otvorila druhý bod programu. Uviedla, že zásadným bodom dnešného 

zasadnutia volebného zhromaždenia je voľba kandidáta/kandidátky na funkciu dekana/dekanky 

PF TU. Voľby sa konajú z dôvodu, že súčasnej dekanke prof. JUDr.  Mgr. Andrei Olšovskej, 

PhD. končí funkčné obdobie prebiehajúce od 1. 11. 2019 do 31. 10. 2023.  

AS PF TU v zmysle čl. 32 ods. 1 Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „Štatút 

TU“ v príslušnom gramatickom tvare) dňa 20. júna 2023 uznesením č. 31/2023 vyhlásil voľbu 

kandidáta/kandidátky na funkciu dekanky/dekana fakulty na funkčné obdobie 01.11.2023 – 31. 

10. 2027. Zároveň podľa článku 32 ods. 7 Štatútu TU uznesením č. 32/2023 senát zvolil volebnú 

komisiu v zložení doc. Mgr. Marek Káčer, PhD., doc. JUDr. Peter Varga, PhD. (za 

zamestnaneckú časť senátu) a Bc. Martin Pogádl (za študentskú časť senátu). Na prvom 

zasadnutí volebnej komisie dňa 20. júna 2023 bol za jej predsedu zvolený doc. Mgr. Marek 

Káčer, PhD. Podľa ustanovenia čl. 32 ods. 8 Štatútu TU volebná komisia organizuje 

a vyhodnocuje priebeh volieb, dohliada na ich regulárnosť a vyhlasuje výsledok voľby. 

Predsedníčka AS PF TU v súlade s článkom 32 ods. 2 Štatútu TU určila termín voľby na 

26. október 2023 o 10:00 hod. a za miesto voľby určila miestnosť Collegium novum, v budove 

PF TU na Kollárovej ul. č. 10, 917 01 Trnava.  

V zmysle čl. 32 ods. 5 Štatútu TU volebné zhromaždenie zvoláva a voľbu dekana riadi 

predseda akademického senátu fakulty. Zasadnutie volebného zhromaždenia je verejné s 

výnimkou hlasovania.  

Podľa čl. 17 ods. 22 Štatútu PF TU sa na rokovanie volebného zhromaždenia primerane 

použije rokovací poriadok senátu fakulty.  

V zmysle ustanovenia čl. 32 ods. 4 Štatútu TU kandidáta na funkciu dekana volí volebné 

zhromaždenie, ktoré tvorí akademický senát fakulty a nominanti rektora univerzity. Rektor 

univerzity listom zo dňa 21. augusta 2023 oznámil predsedovi volebnej komisie, že v súlade 

s článkom 32 ods. 4 Štatútu TU za členky a členov volebného zhromaždenia vymenoval Nelu 

Kováčovú, prof. ThLic. Miloša Lichnera, SJ, D.Th., prof. PhDr. Mareka Majdana, MSc., PhD., 

doc. Ing. Vieru Peterkovú, PhD. a prof. PhDr. Vladimíra Rábika, PhD.  

V súlade s ustanovením článku 32 ods. 9 písm. b) Štatútu TU volebná komisia 

vypracovala návrh harmonogramu voľby na svojom zasadnutí dňa 4. septembra 2023 

a následne tento harmonogram predložila na schválenie volebnému zhromaždeniu. Na 

základe ustanovenia článku 16 ods. 1 Rokovacieho poriadku senátu v spojení s čl. 32 ods. 5 

Štatútu TU a čl. 17 ods. 22 Štatútu PF TU vyhlásila predsedníčka senátu v tejto veci 

elektronické hlasovanie volebného zhromaždenia, ktoré prebehlo v dňoch 11. septembra 2023 
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až 18. septembra 2023 do 15:00 hod. Hlasovania sa v stanovenom termíne z celkového počtu 

20 členiek a členov volebného zhromaždenia zúčastnilo celkom 20 členov a členiek, t.j. všetci. 

Predmetom elektronického hlasovania bol návrh nasledovného uznesenia: 

 

„Volebné zhromaždenie schvaľuje harmonogram volieb kandidáta/kandidátky na funkciu 

dekana/dekanky Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty na funkčné obdobie 

01.11.2023 – 31. 10. 2027.“ 

Výsledky hlasovania:  

Počet odovzdaných hlasov: 20 

Za: 20 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov  

 

Z uvedených výsledkov hlasovania vyplýva, že v elektronickom hlasovaní, ktoré 

prebehlo v dňoch 11. až 18. septembra 2023, volebné zhromaždenie  s c h v á l i l o  nasledovné 

uznesenie:   

 

Uznesenie č. VZ 1/2023 

„Volebné zhromaždenie schvaľuje harmonogram volieb kandidáta/kandidátky na funkciu 

dekana/dekanky Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty na funkčné obdobie 

01.11.2023 – 31. 10. 2027.“ 

 

Predsedajúca následne odovzdala slovo predsedovi volebnej komisie doc. Káčerovi, 

ktorý v  súlade s ustanovením čl. 32 ods. 23 Štatútu TU predniesol správu o výsledkoch 

overenia návrhov kandidátov na funkciu dekana.  

Doc. Káčer uviedol, že volebnej komisii boli v stanovenej lehote, t.j. od 2. 10. 2023 do 

12. 10. 2023, doručené dva návrhy na kandidáta na dekana fakulty:  

i. Členka zamestnaneckej časti akademickej obce fakulty prof. JUDr. Mgr. Andrea 

Olšovská, PhD. navrhla za kandidátku doc. JUDr. Mariannu Novotnú, PhD., univ. 

prof.; návrh bol doručený dňa 12. 10. 2023.  

ii. Člen zamestnaneckej časti akademickej obce fakulty doc. JUDr. Peter Varga, PhD. 

navrhol za kandidátku doc. JUDr. Mariannu Novotnú, PhD., univ. prof.; návrh bol 

doručený dňa 12.10. 2023.  
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Doc. Káčer ďalej informoval, že volebná komisia na svojom zasadnutí dňa 13. októbra 

2023 doručené návrhy preskúmala a skonštatovala, že oba návrhy boli podané oprávnenými 

osobami, obsahovali potrebné náležitosti a prílohy, navrhovaná kandidátka spĺňa podmienku 

podľa čl. 32 ods. 11 (je členkou zamestnaneckej časti akademickej obce univerzity na funkčnom 

mieste docent alebo profesor) Štatútu TU a zároveň nebola zistená nezlučiteľnosť podľa čl. 32 

ods. 12 Štatútu TU (nie je členkou AS PF TU). Volebná komisia v súlade s čl. 32 ods. 9 písm. 

c) Štatútu TU vypracovala a zverejnila zoznam kandidátov na funkciu dekana s navrhovanou 

kandidátkou - doc. JUDr. Mariannou Novotnou, PhD., univ. prof.  

Predsedníčka senátu uviedla, že podľa čl. 17 ods. 21 Štatútu PF TU kandidáti do voľby 

na funkciu dekana vystúpia na verejnom zasadnutí volebného zhromaždenia s koncepciou 

rozvoja fakulty.  

Vzápätí predsedajúca udelila slovo navrhnutej kandidátke na funkciu dekanky doc. 

Novotnej a požiadala ju, aby predstavila svoju koncepciu rozvoja fakulty. Zároveň kandidátku 

požiadala o dodržanie časového limitu dvadsať minút.  

Doc. Novotná na úvod skonštatovala, že už dvadsať rokov je súčasťou inštitúcie 

prinášajúcej okrem kvalitného vzdelania aj niečo naviac – spoločenský a ľudský rozmer. Podľa 

jej slov je úlohou fakulty vytvárať inšpiratívne študijné a pracovné prostredie a bezpečný 

priestor pre všetkých, nie vo fyzickom význame, ale emocionálnom – ako prostredie, 

umožňujúce slobodné vyjadrovanie názorov, bez intolerancie, diskriminácie, zastrašovania, 

s fungujúcimi mechanizmami riešenia porušovania týchto princípov.  

Následne artikulovala svoju víziu pre jednotlivé oblasti činnosti fakulty. 

Bakalárske a magisterské štúdium na fakulte prešlo ešte pred procesom zosúlaďovania so 

štandardami SAAVŠ zásadnými zmenami, najmä pokiaľ ide o posilnenie pozitívnoprávnych 

predmetov, zvýšenie dôrazu na prenositeľné spôsobilosti, reflexiu na požiadavky z praxe, 

rozvoj simulovaných súdnych sporov, zavedenie inštitútu pomocných vedeckých síl a pod. Ako 

členka vedenia bola súčasťou týchto zmien a plne sa s nimi stotožňuje.   

Do budúcna považuje za dôležité pokračovať v nastúpenom trende, ktorý kladie dôraz na 

odborné znalosti a súčasne na rozvoj prenositeľných mäkkých zručností a kompetencií, ako sú 

komunikačné zručnosti, schopnosť plánovania, spracúvania informácií, schopnosť právne 

myslieť, či zvládanie záťaže.  

Keďže procesom posudzovania študijných programov fakulta prešla len pred nedávnom 

za najvhodnejší postup v krátkodobom horizonte, pokiaľ ide o štúdium, považuje zžitie sa 

s reformovaným systémom, nazbieranie skúseností z jeho realizácie, skúmanie a 

vyhodnocovanie jeho dopadov.  
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Za skrytý zdroj možností a príležitostí v rovine vzdelávacej aj výskumnej doc. Novotná 

označila Ústav práva duševného vlastníctva a informačných technológií, vzhľadom na masívny 

nástup moderných technológií.  

Doc. Novotná ďalej uviedla, že hoci v procese zosúlaďovania došlo k zrušeniu 

bakalárskych a magisterských programov v anglickom jazyku, vo svojej vízii počíta 

s rozširovaním výučby v cudzích jazykoch a to nielen v angličtine, ale aj v nemčine či 

španielčine, formou ponuky predmetov pre študentov slovenských študijných programov, ako 

aj pre Erasmus študentov.  

Vo vzťahu pedagóg - študent by mal podľa slov navrhnutej kandidátky naďalej 

dominovať prístup orientovaný na študenta, ktorý povzbudzuje študenta k prevzatiu 

zodpovednosti za jeho štúdium.  

Za nevyhnutné ďalej označila poskytovanie inštitucionálnej podpory prepájaniu tvorivej 

a pedagogickej činnosti formou spoločných publikačných výstupov učiteľov a študentov, 

spolupráce pri organizovaní workshopov, konferencií, ako aj prostredníctvom mentorstva 

pedagógov pre študentov, ktorí majú záujem o konkrétne témy.  

Doktorandi sú podľa doc. Novotnej zrkadlom tvorivej činnosti fakulty a nádejou do 

budúcnosti. K doktorandskému štúdiu je podľa kandidátky potrebné pristúpiť progresívnejšie, 

s väčším dôrazom na rozvoj prenositeľných zručností. Za ťažiskový bod doktorandského štúdia 

označila tiež kvalitnú supervíziu, pričom považuje za potrebné v tomto smere poskytnúť 

zvýšenú podporu zo strany fakulty, napríklad aj prostredníctvom spolupráce s inými 

inštitúciami pri zabezpečovaní prednášok zahraničných expertov.  

Vedeckovýskumná činnosť fakulty by mala byť determinovaná základným cieľom, za 

ktorý kandidátka označila postavenie fakulty ako centra excelentného výskumu s výstupmi, 

ktoré sú kvalitné, inšpirujúce a akceptované doma i v zahraniční a na ktoré reflektuje i právna 

prax. Doc. Novotná ďalej pripomenula, že výskum fakulty bol vysoko hodnotený v rámci 

periodického hodnotenia tvorivej činnosti (Verification of Excellence in Research – VER 

2022), keď spomedzi všetkých inštitúcií vykonávajúcich výskum v oblasti právnych vied bol 

profil kvality vedeckej činnosti našej fakulty ohodnotený najvyššie, pričom až 80% 

predložených publikačných výstupov zaradila hodnotiteľská komisia do najvyšších kategórií.  

V rámci publikačnej činnosti doc. Novotná citovala strategický cieľ dlhodobého zámeru 

fakulty, ktorým je zvyšovanie kvalitatívnej úrovne publikačnej činnosti a iných tvorivých 

činností. Kvalita by sa pritom podľa nej nemala merať len scientometrickými ukazovateľmi, 

ale kvalitou obsahu a dosahom do právnej (súdnej) praxe. Podľa slov kandidátky by sa fakulta 

mala zamerať na produkciu výstupov, ktoré sú konkurencieschopné v medzinárodnom meradle. 
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Za dôležité ciele kandidátka označila dosah akademickej spisby na domácu prax, ako aj 

na zahraničný diskurz. V rámci motivácie tvorivých zamestnancov avizovala doc. Novotná 

prípravu vnútornej schémy finančnej podpory excelentných výstupov. 

V oblasti projektovej činnosti sa fakulta podľa kandidátky aktívne zapája do domácich 

schém a má tradične vysokú mieru úspešnosti. Za negatívum označila rovnaké (opakujúce sa) 

okruhy vedeckých tímov, ktoré do istej miery považuje za odraz veľkosti fakulty a v tomto 

smere vníma aj isté rezervy. Doc. Novotná artikulovala ambíciu podporovať k aktívnemu 

zapájaniu do grantových činností aj menej skúsených žiadateľov, ktorí môžu využiť pomoc 

skúsenejších kolegov formou mentoringu. Zloženie výskumných tímov by podľa jej slov 

nemalo byť uzatvorené bránami fakulty, za žiadúcu označila medziinštitucionálnu spoluprácu 

s inými fakultami alebo so Slovenskou akadémiou vied. Ako nedostatok vníma nižšiu mieru 

zapojenia do inštitucionalizovanej medzinárodnej/európskej grantovej činnosti. Avizovala 

preto ambíciu prevziať fakultnú iniciatívu o.i. aj formou aktívneho vyhľadávania takýchto 

projektov. Ako príklad dobrej praxe kandidátka uviedla štyri podané žiadosti v rámci výziev 

financovaných z Plánu obnovy a odolnosti.  

V rámci inštitucionálnej spolupráce doc. Novotná vyzdvihla už existujúcu širokú sieť 

spolupracujúcich inštitúcií, ktorou fakulta napĺňa svoju tretiu misiu. Pokiaľ ide o spoluprácu so 

zahraničím, za jednu z priorít doc. Novotná označila podporu dlhodobých aj krátkodobých 

pobytov zamestnancov na zahraničných inštitúciách. Zahraničná skúsenosť má byť 

charakteristickým znakom profesijného života tvorivých zamestnancov na fakulte. Takéto 

skúsenosti považuje za prínosné aj pre rozvoj fakulty ako celku.  

V oblasti rozvoja sa vo svojom vystúpení kandidátka zamerala na body, ktoré môže 

realizovať fakulta v rámci svojej pôsobnosti, ktorá je limitovaná absenciou právnej subjektivity. 

Ako zámer do budúcnosti doc. Novotná uviedla zvýšenie miery elektronizácie agendy 

v jednotlivých administratívnych oblastiach, dotýkajúcich sa najmä tvorivých zamestnancov. 

Cieľom je v tomto smere redukcia administratívnej záťaže a jej rovnomernejšie prerozdelenie.  

V rámci tretej misie fakulty kandidátka predstavila svoju víziu fakulty ako ustanovizne 

sociálne zodpovednej, ktorá je súčasťou komunitného života a aktívne pracuje na znižovaní 

negatívnych environmentálnych dopadov svojho pôsobenia a ktorá považuje kultúru za 

prínosnú súčasť vzdelávacieho procesu.  

Svoje vystúpenie doc. Novotná uzatvorila konštatovaním, že jej víziou je  kvalitná, 

otvorená, prestížna a otvorená fakulta, fungujúca na pilieroch, ktorými sú výskum a spolupráca, 

vzdelávanie a komunitný duch. Avizovala zachovanie kontinuity v rámci toho, čo bolo 
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vyhodnotené ako fungujúce, efektívne, prínosné alebo čo je príkladom dobrej praxe a ponuku 

nápadov, iniciatívy, možností a plánov tam, kde je ešte priestor na zlepšenie.  

Po skončení prezentácie navrhnutej kandidátky predsedníčka senátu pripomenula, že 

v zmysle ustanovenia čl. 15 ods. 3 Rokovacieho poriadku AS PF TU po prezentácii jednotlivého 

navrhnutého kandidáta prebehne diskusia v jeho prítomnosti. V diskusii môžu členovia 

volebného zhromaždenia a iní členovia akademickej obce fakulty klásť navrhnutému 

kandidátovi otázky. Slovo pri diskusii udeľuje a odoberá predsedajúci. Predsedajúci môže slovo 

odobrať v prípade, ak diskutujúci narúša riadny priebeh zasadnutia, a to najmä obštrukciou 

zasadnutia, urážaním navrhovaného kandidáta, či diskusným príspevkom netýkajúcim sa voľby 

kandidáta na dekana. Pred odobratím slova predsedajúci diskutujúceho napomenie. 

Predsedajúca následne otvorila diskusiu.  

Ako prvý sa do diskusie prihlásil prof. Šimovček, ktorý poukázal na poddimenzované 

financovanie vysokých škôl a spýtal sa na predstavu kandidátky o finančnej saturácii jej vízie. 

Uviedol tiež, že fakulta musí mať interných doktorandov zabezpečujúcich pokračovanie 

vedeckého života. Nižšie počty interných doktorandov označil za problém všetkých škôl.  

Doc. Novotná v úvode svojej reakcie skonštatovala, že naplnenie vízie je možné 

zabezpečiť len v miere, do akej to umožní personálne a finančné zabezpečenie fakulty. 

Personálne zabezpečenie fakulty považuje za veľmi dobré. Finančné zabezpečenie možno 

čerpať z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov. Rozpočtové zdroje sa dajú navýšiť 

zvyšovaním počtu študentov, tu by však bola opatrná, preferuje stratégiu zvyšovania atraktivity 

fakulty medzi uchádzačmi o štúdium prostredníctvom zvyšovania kvality štúdia, nie cestou 

náboru. Počet študentov zapísaných na štúdium na fakulte kontinuálne narastá, napriek 

zachovaniu prijímacích skúškok. Podľa slov kandidátky je potrebné študentom poskytovať 

kvalitnejšie služby ako iné fakulty. Druhým prameňom rozpočtových zdrojov je  

vedeckovýskumná činnosť, kde vníma rezervy,  nie je to však chyba fakulty, ale skôr nastavenia 

podmienok financovania.  

Kandidátka sa ďalej vo svojej odpovedi dotkla problematiky výkonnostných zmlúv, na 

ktoré budú naviazané dodatočné financie. Prirovnala ich k obrázku, na ktorom je učiteľ za 

katedrou a za ním zvieratká a strom. Učiteľ vyzve zvieratá, aby sa vyšplhali na strom s tým, že 

ich  spravodlivo ohodnotí. Opica sa bez problémov vyšplhá, ryba však na šplhanie nemá 

predpoklady. Ministerstvo školstva v nastavení financovania nereflektuje na osobitosti fakúlt. 

Viaceré fakulty a medzi nimi aj naša nie sú schopné v rámci výkonnostných zmlúv naplniť 

niektoré kritériá. Napríklad súčasné pravidlá bonifikujú, ak čo možno najväčšia časť študentov 

nepokračuje po skončení bakalárskeho štúdia na magisterský stupeň. Z povahy odboru právo 
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a definície profilu absolventa, ktorého právnické fakulty vychovávajú pre regulované právnické 

povolania, toto nie je možné naplniť, pretože prístup k väčšine právnických profesií je 

podmienený absolvovaním vysokoškolského štúdia druhého stupňa. To isté platí pri 

financovaní vedy a výskumu, kde sú kritériá orientované na výstupy v databázach WoS,  

Scopus a Nordic list. Právo tu opäť ťahá za kratší koniec, pretože dlhodobo bolo a aj je len 

minimum právnických časopisov zaradených v týchto databázach. Financie majú byť delené 

princípom váženia na základe kvartilov, pričom právnické časopisy majú len nízky kvartil.  

V oblasti mimorozpočtových zdrojov doc. Novotná vidí priestor na rozvoj celoživotného 

vzdelávania, ktoré by mohlo byť spoplatnené.  

Prof. Laclavíková sa kandidátky spýtala, ako hodnotí zo súčasnej pozície prodekanky 

proces akreditácie z hľadiska dosiahnutých výsledkov. 

Kandidátka uviedla, že v rámci rezortu, za ktorý zodpovedala, považuje za dôležité 

nastavovanie kritérií habilitačných a inauguračných konaní. Pokiaľ ide o kvalitu, fakulta má 

výbornú kvalitu publikačných výstupov, čo bolo potvrdené v rámci už spomínaného 

periodického hodnotenia tvorivej činnosti (Verification of Excellence in Research – VER 

2022), v ktorom naša fakulta uspela najlepšie spomedzi všetkých inštitúcií vykonávajúcich 

výskum v oblasti právnych vied na Slovensku. Až 80% predložených publikačných výstupov 

zaradila hodnotiteľská komisia do najvyšších kategórií. Hoci napĺňanie scientometrických 

ukazovateľov je náročné, obsahovo je výskum na fakulte kvalitný. Pravidlá habilitačných 

a inauguračných konaní sa zosúlaďovali s novými štandardmi kvality, zvyšovali sa 

kvantitatívne ukazovatele, aj kvalitatívne. Samotný proces komunikácie s hodnotiteľmi 

akreditačnej agentúry označila za veľmi konštruktívny.  

Prof. Šimovček reagoval, že aktuálny proces akreditácie je akreditáciou kvality, nie 

študijných programov. Ak univerzita uspeje, bude následne môcť akreditovať programy sama. 

Pripomenul, že v roku 2024 končí platnosť doterajšej akreditácie na habilitačné a inauguračné 

konania.  

Doc. Peterková kandidátke poďakovala za inšpiratívnu víziu, pedagogická fakulta 

a právnická fakulta podľa jej slov vždy dobre spolupracovali a uviedla, že sa teší na ďalšiu 

spoluprácu aj v budúcnosti. V súvislosti s plánom kandidátky na zavedenie interného 

grantového systému uviedla, že na pedagogickej fakulte už takýto systém existuje a ponúkla 

pomoc a skúsenosti pri jeho kreovaní na právnickej fakulte. Ďalej načrtla, že v najbližšom čase 

fakulty a univerzitu čakajú dve veľké rozhodnutia  - ohľadne konzorcia trnavských univerzít 

a rozpočtu univerzity a vyjadrila ochotu byť v uvedených oblastiach nápomocná.  
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Kandidátka doc. Peterkovej poďakovala a skonštatovala, že každá skúsenosť a rada je 

cenná a ponuku si váži. 

Prof. Olšovská v rámci svojho vystúpenia v rozprave vyjadrila podporu kandidatúre doc. 

Novotnej. Za jej silnú stránku považuje, že ako prodekanka pre oblasť vedy môže posilniť túto 

oblasť. Kandidátku pozná niekoľko desaťročí, je veľmi svedomitá a pracovitá a vie, že funkciu 

zvládne. Pripomenula tiež, že doc. Novotná má dobré meno aj v rámci svojho odboru. 

Kandidátke zaželala veľa šťastia a úspechov.  

Doc. Varga ozrejmil dôvody, pre ktoré navrhol doc. Novotnú na kandidátku na funkciu 

dekanky fakulty. Doc. Novotnú pozná, odkedy pôsobí na fakulte, vždy bola veľmi energická 

pri práci na katedre aj v rámci projektovej činnosti, zverených úloh sa vždy zhostila veľmi 

zodpovedne. Jej doterajšie výsledky v oblasti vedy aj vzdelávania dokumentujú, že pokiaľ sa 

rovnako zhostí vedenia fakulty, je nádej, aby fakulta ďalej pokračovala v úspešnej ceste, ktorú 

nastavili jej predchodcovia.  

Prof. Laclavíková uviedla, že fakulta mnohokrát stála pred výzvami a prekážkami. Verí, 

že aj napriek limitom, ktoré sú nastavené, fakulta výzvy zvládne. Nie je potrebné sa báť výziev 

a utekať pred prekážkami. Celé nasledujúce obdobie bude podľa jej slov náročné, ale krásne. 

Fungujeme napriek ťažkým podmienkam. V tomto duchu ďalšie štyri roky určite ako fakulta 

ustojíme.  

Dr. Mokrá vystúpila s vyjadrením, že z pozície študentky veľmi oceňuje pedagogické 

schopnosti kandidátky a ako doktorandka tiež oceňuje jej podporu doktorandov a prístup, ktorý 

spočíva v hľadaní riešení ako sa niečo dá, nie ako sa nedá.  

Doc. Maslen uviedol, že kandidátku pozná ako bývalý študent a tiež ako kolega a pripája 

sa k pozitívnym hodnoteniam, ktoré na jej adresu zazneli.   

Keďže sa nik ďalší o slovo neprihlásil, predsedníčka senátu ukončila diskusiu a tým aj 

verejnú časť zasadnutia. V zmysle čl. 32 ods. 24 Štatútu TU  a čl. 17 ods. 24 Štatútu PF TU akt 

voľby kandidáta do funkcie dekana sa koná len za účasti členov volebného zhromaždenia, 

pričom hlasovanie prebieha tajnou formou. Voľbu riadi a koordinuje volebná komisia, ktorá 

podľa ustanovenia čl. 32 ods. 8 Štatútu TU organizuje a vyhodnocuje priebeh volieb, dohliada 

na ich regulárnosť a vyhlasuje výsledok voľby.  

Predsedníčka senátu následne oboznámila prítomných členov volebného zhromaždenia 

so spôsobom a priebehom voľby kandidátky na funkciu dekanky fakulty.  

Podľa čl. 32 ods. 25 Štatútu TU volebné zhromaždenie je uznášaniaschopné, ak sú 

prítomné najmenej dve tretiny všetkých jeho členov (20). Na zvolenie kandidáta do funkcie 

dekana v prvom kole voľby je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých členov 
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volebného zhromaždenia (t.j. 11 platných hlasov). Na zvolenie kandidáta do funkcie dekana v 

druhom kole voľby je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov prítomných členov volebného 

zhromaždenia.  

Predsedajúca skonštatovala, že je prítomných všetkých 20 členov a členiek volebného 

zhromaždenia, čo je viac ako dve tretiny všetkých jeho členov, volebné zhromaždenie je teda 

uznášaniaschopné.  

V zmysle čl. 32 ods. 8 Štatútu TU a čl. 15 ods. 4 Rokovacieho poriadku senátu priebeh 

volieb organizuje a vyhodnocuje a samotnú voľbu riadi volebná komisia. Predsedajúca preto 

odovzdala slovo predsedovi volebnej komisie doc. Káčerovi, ktorý členky a členov volebného 

zhromaždenia informoval, že hlasovacie lístky budú členom volebného zhromaždenia 

odovzdané pred aktom voľby a prevzatie hlasovacieho lístka potvrdia svojím podpisom. Ako 

prví budú voliť v zmysle zvyklostí členovia volebnej komisie dozerajúci na priebeh volieb. 

Predseda volebnej komisie doc. Káčer ďalej oboznámil členov volebného zhromaždenia 

so spôsobom úpravy hlasovacích lístkov. Podľa čl. 32 ods. 9 písm. d) Štatútu TU sa hlasuje 

zakrúžkovaním poradového čísla kandidáta. Hlasovanie sa uskutoční tajne v osobitnej 

miestnosti.  

Predseda volebnej komisie vzápätí vyzval členky a členov volebného zhromaždenia, aby 

jednotlivo pristúpili k tajnej voľbe kandidáta na funkciu dekana.  

Po vykonaní voľby a spočítaní hlasov predsedníčka senátu ukončila neverejnú časť 

zasadnutia a umožnila verejnosti návrat do zasadacej miestnosti.  

Predseda volebnej komisie doc. Káčer následne informoval o výsledkoch hlasovania 

prečítaním zápisnice o priebehu a výsledku voľby kandidáta do funkcie dekana. V zmysle čl. 

32 ods. 28 Štatútu TU zápisnica volebnej komisie obsahuje počet zúčastnených voličov, 

zoznam kandidátov do funkcie dekana, počet vydaných hlasovacích lístkov, počet platných 

hlasovacích lístkov, počet hlasov získaných jednotlivými kandidátmi a konštatovanie, či bol 

alebo nebol zvolený kandidát do funkcie dekana, a podpisy všetkých prítomných členov 

volebnej komisie. 

 

Výsledky hlasovania:  

Počet zúčastnených voličov: 20 

Počet vydaných hlasovacích lístkov: 20 

Počet platných hlasovacích lístkov: 20 

Počet hlasov získaných kandidátkou doc. JUDr. Mariannou Novotnou, PhD., univ. prof.: 20 
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Volebná komisia skonštatovala, že za kandidátku na funkciu dekanky bola zvolená doc. 

JUDr. Marianna Novotná, PhD., univ. prof.  

 

Predsedníčka senátu následne v súlade s čl. 32 ods. 29 Štatútu TU vyhlásila výsledok 

voľby vo forme uznesenia volebného zhromaždenia:  

 

Uznesenie č. VZ 4/2023 

„Volebné zhromaždenie zvolilo doc. JUDr. Mariannu Novotnú, PhD., univ. prof.  

za kandidátku na funkciu dekanky PF TU na funkčné obdobie 01.11.2023 – 31. 10. 2027.“   

 

Predsedníčka senátu zvolenej kandidátke pogratulovala a popriala jej mnoho úspechov 

pri výkone funkcie. Zároveň uviedla, že zvolenie doc. Novotnej za kandidátku na funkciu 

dekanky fakulty v súlade s čl. 17 ods. 29 Štatútu PF TU oznámi akademickej obci fakulty a 

zverejní ho na úradnej výveske fakulty a akademického senátu fakulty a tiež na webovom sídle 

fakulty. Zároveň bezodkladne oznámi písomne výsledok voľby všetkým kandidátom a 

rektorovi. Predsedníčka senátu poďakovala tiež doterajšej dekanke fakulty prof. Olšovskej za 

jej dlhoročnú prácu pre fakultu.  

Doc. Novotná poďakovala za dôveru, svoje zvolenie považuje za česť a vníma ho 

ako záväzok pre budúcnosť. Poďakovala akademickému senátu fakulty, ako aj členom 

volebného zhromaždenia vymenovaných p. rektorom a uviedla, že sa teší na spoluprácu s 

univerzitou aj s ostatnými fakultami.  

Prof. Olšovská pogratulovala doc. Novotnej ku zvoleniu a poďakovala všetkým učiteľom, 

študentom, aj administratívnym zamestnancom fakulty za osem rokov spolupráce. Uplynulé 

roky boli aj radostné a aj ťažké, ale na fakulte je skvelý kolektív, bez ktorého by fakulta nebola 

tým, čím je. Všetkým ešte raz poďakovala a popriala veľa síl a zdravia.  

Doc. Novotná na záver poďakovala dekanke fakulty prof. Olšovskej za jej úsilie 

a skonštatovala, že bez jej osobného vkladu a pričinenia by dnes fakulta nebola tým, čím je - 

prestížnou vzdelávacou inštitúciou.  
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Ad. 3) Záver zasadnutia  

Nakoľko boli prerokované všetky body programu, predsedníčka senátu poďakovala 

prítomným za účasť a vyhlásila zasadnutie volebného zhromaždenia za skončené.  

 

 

 

............................................... 

prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD. 

predsedníčka AS PF TU 

 

 

Zápisnica bola vyhotovená dňa 30. októbra 2023. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina prítomných  

2. Odborný profil navrhnutej kandidátky na funkciu dekanky 

3. Program rozvoja fakulty, predložený navrhnutou kandidátkou  

4. Hlasovacie lístky z tajného hlasovania v bode 2 

 

 

Zápisnicu vyhotovil: 

............................................... 

Mgr. Martin Bulla, PhD. 

tajomník AS PF TU 

 

  

Zápisnicu overila: 

............................................... 

doc. JUDr. Eva Szabová, PhD. 


